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IZVJEŠĆE O RADU POVJERENSTVA ZA OSIGURAVANJE I UNAPREĐIVANJE KVALITETE 

VISOKOG OBRAZOVANJA ZA AKADEMSKU GODINU 2021./2022. 

Povjerenstvo za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Pravnog fakulteta Sveučilišta Josipa Jurja 

Strossmayera (u nastavku: Povjerenstvo) izradilo je izvješće o svomu radu za akademsku godinu 

2021./2022. a pripremljeno je za sjednicu Fakultetskog vijeća Pravnog fakulteta Osijek, 21. rujna 

2022. godine.  

Povjerenstvo je u akademskoj godini 2021./2022. djelovalo u sljedećem sastavu:  

 

1. Izv. prof. dr. sc. Katarina Marošević, predsjednica Povjerenstva 

2. Doc. dr. sc. Jelena Kasap, zamjenica predsjednice i članica 

3. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko, članica 

4. Gordana Horvat, mag. act. soc., predstavnica asistenata, članica 

5. Božidar Horvat, dipl. iur., sudac Županijskog suda u Osijeku, vanjski član 

6. Andreas Mlikota, dipl. iur., predsjednik Odvjetničkog zbora Osijek, vanjski član 

7. Ivana Perišić, predstavnica studenata, članica. 

 

U akademskoj godini 2021./2022. Povjerenstvo se sastalo četiri puta – 20. listopada 2021. godine, 

17. studenog 2021. godine, 30. studenog 2021. godine te 4. srpnja 2021. godine. Rad 

Povjerenstva se odvija u okviru sjednica koje saziva predsjednica Povjerenstva, ali su i članovi 

Povjerenstva u mogućnosti zatražiti sazivanje sjednice Povjerenstva. Osim toga, članovi 

Povjerenstva pozvani su svaki puta prilikom obavijesti o terminu održavanja Povjerenstva javiti i 

dodatno neku od točaka dnevnog reda i zatražiti da se o istoj raspravi. Članovi Povjerenstva 

redovito su sudjelovali u radu Povjerenstva. O održanim sastancima vođeni su zapisnici, dostupni 

na stranici Pravnog fakulteta Osijek. Povjerenstvo je raspravljalo o pitanjima važnima za sustav 

kvalitete na Pravnom fakultetu Osijek. Ujedno, Povjerenstvo za kvalitetu dalo je preporuke Upravi, 

a koje su vidljive i iz održanih sastanaka i dnevnog reda održanih sastanaka Povjerenstva.  

Pitanja o kojima se raspravljalo usmjerena su i nastavnim i znanstvenim aktivnostima. Naime, 

aktivnosti su obuhvaćale rasprave o mogućnostima uključivanja vanjskih dionika na sve studijske 

programe, a kako bi se i na primjerice specijalističkim i doktorskim studijima poboljšao sustav 

unapređivanja i upravljanja kvalitetom. U ime i za cilj povezivanja akademske zajednice i 

poslodavaca, Povjerenstvo je raspravljalo i o potrebi organizacije dana otvorenih vrata ili sajma 

poslova na Pravnom fakultetu Osijek. Tijekom sastanaka Povjerenstva, rasprava se povela i o 

mogućnostima davanje podrške studentima s invaliditetom. Naime, na inicijativu Povjerenstva za 

kvalitetu održano je i obilježavanje Međunarodnog dana osoba sa invaliditetom. Svakako je 



preporuka i usuglašen stav da obilježavanje navedenoga treba postati dijelom uobičajene prakse 

i tradicije Pravnog fakulteta Osijek. Kako se u sustavu obrazovanja studenti tijekom procesa 

obrazovanja, ali i pri izradi završnih i/ili diplomskih radova, susreću i sa potrebom adekvatnog 

citiranja i parafraziranja, od iznimne koristi članovi Povjerenstva smatraju i provođenje/uvođenje 

radionice Akademskog pisanja, posebice u slučajevima neposredno pred izradu diplomskih ili 

završnih radova. Iako na Pravnom fakultetu Osijek postoje imenovana povjerenstva, od iznimne 

važnosti za Pravni fakultet Osijek je i formiranje Povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje kako 

bi Pravni fakultet Osijek mogao oformiti dodatne programe cjeloživotnog obrazovanja koji 

odgovaraju potrebama tržišta. Osim provođenja dodatnih programa cjeloživotnog obrazovanja i 

osnaživanja pojedinih sfera znanstvenog i stručnog djelovanja, rasprava je dodatno opravdala 

potrebu pokretanja Povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje, a obzirom kako veći broj kolega 

nije upoznat uopće ili ne u potpunosti, na koji način se uvode ili provode cjeloživotni programi. 

Stručna praksa je također jedna od važnih tema raspravljenih u sklopu Povjerenstva. Naime, 

tijekom siječnja 2021. godine provedeno je anketiranje studenata svih studijskih programa 

Pravnog fakulteta Osijek o stručnoj praksi koja im je na raspolaganju pri odabranom studijskom 

programu. Rezultati su utvrdili kako veliki broj studenata nije upoznat s postojećom praksom 

Pravnog fakulteta Osijek, osim ukoliko ista nije obvezna. Stoga je sa asistentima socijalnog rada 

proveden i sastanak na kojemu je utvrđeno što bi se trebalo i moglo dodatno implementirati na 

studij socijalnog rada. Kako je sastanak rezultirao brojnim pozitivnim povratnim informacijama i 

promjenama, isti bi trebalo organizirati i na stručnom upravnom studiju i integriranom 

preddiplomskom i diplomskom sveučilišnom studiju. Dodatno, Povjerenstvo je istaknulo kako bi 

se u nadolazećoj akademskoj godini 2022./2023. ponovno trebalo provesti anketno istraživanje, 

u svrhu moguće usporedbe rezultata istraživanja, ali i davanja novijih rezultata za dva studijska 

programa na kojima promjene nakon uvida u rezultate nisu realizirane.  

Iako su brojne teme kojima se Povjerenstvo u akademskoj 2021./2022. godini bavilo, točke 

dnevnog reda i fokus rada, u razdoblju nakon reakreditacijskog postupka, bile su upravo dane 

preporuke od strane stručnog povjerenstva provedenog u studenom 2021. godine. Stoga je 

Povjerenstvo za iznimno važnu točku smatralo i stanje i mogućnosti proširenja suradnje s 

lokalnom upravom u području studija prava, kao i točku o cjeloživotnom obrazovanju, i ranije 

prepoznatu kao iznimno važnu, pri čemu je Povjerenstvo raspravljalo o potrebi i mogućnostima 

provedbe radionice o etapama kreiranja cjeloživotnih programa, kao i raspravljalo o idejama o 

novim programima.  

Brojne su teme o kojima Povjerenstvo raspravlja na svojim sastancima, no osim sudjelovanja na 

sastancima, djelovanje Povjerenstva i njenih članova bilo je i u aktivnom angažmanu putem 

organizacije nekih od važnih događaja na Pravnom fakultetu Osijek i za Pravni fakultet Osijek 

(Međunarodni dan osoba sa invaliditetom, djelovanje Zelene Pravne Klinike, provođenje, 

tumačenje rezultata i provedba sastanka za implementaciju promjena u okviru stručne prakse, 

organiziranje i posjet vanjskih dionika na predavanjima na kolegijima nekih od studijskih 

programa, i brojnih drugih). Ujedno, predsjednica Povjerenstva sudjeluje aktivno i na edukacijama 

u području kvalitete. 

U Osijeku, 12. rujna 2022.  

Predsjednica Povjerenstva za osiguranje i  
unapređivanje kvalitete Pravnog fakulteta Osijek  

Izv. prof. dr. sc. Katarina Marošević 
_____________________________ 


